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_____________________________________

Burmistrz wreszcie to powiedział. Chcą zamknąć szkoły w Milówce i Łoponiu oraz Gimnazja spoza
Wojnicza. 

============================================================================

O:Reorganizacja w Oświacie
Autor: mieszkaniec - 11/19/2011 19:57
_____________________________________

Fakty 

 1. 25.10. sesja Rady Burmistrz informuje: 

 • subwencja budżetowa 11 651 000 zł 

 • koszty utrzymania szkół 18 195605zł 

 • dopłacamy do szkół i przedszkoli -6,5 mln zł 

 • do SP Milówka – dopłata 494tyś.zł 

 • do SP Łopoń – dopłata 484tyś.zł 

 • dopłata do „…tych szkół 2 950 tyś. zł …” 

 2. 25.10. sesja rady Burmistrz informuje: 

 Wstrzymujemy wypłatę należnej od 1 września podwyżki dla nauczycieli 

 3. 14.10 sesja Rady 

 Podjęcie uchwały o zaciągnięciu kredytu celem wypłaty nauczycielom wynagrodzeń. 

 4. Komisja oświaty 10.11. 

 1. Informacja o kosztach 

 2. Przew. Kom. Pan Robert Wróbel –„…po utworzeniu gimnazjum w Wojniczu było po siedem 

 oddziałów każdej klasy, czyli 21 oddziałów, tyle zmieści się obecnie oddziałów w Wojniczu…” 

 3. Pani dyr. Rams „… z wyliczeń wynika że będzie to po osiem oddziałów, ale pod warunkiem…” 
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 4. Pani dyr. Rams „…ustawowe podwyżki dla nauczycieli zostały wypłacone…” 

 5. W roku 2011 – do subwencji na oświatę z innych dochodów gminy dołożono 3,359 mln : w roku 

 2012 po reformie -2,4mln.; w roku 2013 po pełnej reorganizacji 0,45mln. 

 6. Dyskusja o plotce na temat przeniesienia młodzieży z klas z gimnazjum z terenu gminy do 

 zespołu szkół średnich. 

 7. Dowóz dzieci do gimnazjum rocznie -350 tyś. Zł /dowóz dzieci z Milówki i Łoponia do Wojnicza/ 

 Kto i kiedy ma rację? Skąd te liczby? 

 • Dlaczego kwoty podawane przez Burmistrza tak zdecydowanie się różnią? Przez dwa tygodnie 

 dopłata do szkół wzrosła o 0,5 mln. Koń by się uśmiał. 

 • W jaki sposób zmniejszą się w wyniku reorganizacji dopłaty do subwencji oświatowej o 

 3 mln zł?, jeżeli na likwidacji SP Łopoń i SP Milówka oszczędność to 1 mln.

============================================================================

O:Reorganizacja w Oświacie
Autor: mieszkaniec - 11/20/2011 01:13
_____________________________________

Dywagacje niepokornego rozumu. 

 Problemy wynikające z bankructwa gminy są przerzucane na barki dzieci i młodzieży, przy czym
Burmistrz stara się zaciemnić problem, dąży się do wytworzenia w świadomości Rady konieczności
likwidacji szkół. Burmistrz za wszelką cenę stara się odwieść społeczeństwo o dochodzenia do
faktycznych przyczyn wycieku środków z budżetu. 

 Plotka o „sprzedaniu” młodzieży gimnazjum Staroście jest uwiarygodniana poprzez dialog pomiędzy
Przew. Kom. Panem Robertem Wróblem a Panią dyr. Rams. /pkt.4.2 i 4.3/ 

 Po konfrontacji informacji podawanych przez władzę Miasta I Gminy nasuwa się podstawowy wniosek –
nie można wierzyć Ich żadnemu słowu.

============================================================================
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Faktem jest bankructwo gminy. 

Cały problem Burmistrz stara się przerzucić na szkoły. Manipulując faktami za wszelką cenę dąży się do
reorganizacji szkół. 

Ja również uważam, że taka reorganizacja jest potrzebna. Musi być jednak prowadzona pod kątem
poprawy warunków nauczania, a dopiero w drugiej konieczności oszczędności. 

Dzieci nie mogą być ofiarą machinacji dorosłych.

============================================================================
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Autor: Wojniczanin - 11/23/2011 22:05
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Jestem rodzicem. Rozmawiałem z innymi rodzicami i część z nich NIE pozwoli swoim dzieciom
dojeżdżać do Wojnicza. Ekstremalne przypadki będą dojeżdżać do Tarnowa, Łysej Góry, Dębna czy
Zakliczyna. Za nimi pojedzie subwencja oświatowa i Gimnazjum w Wojniczu będzie na dużym minusie -
ciekawe czy też zostanie zreorganizowane  

============================================================================
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na forum vcity &quot;analityk&quot; pisze cytuję /gdyż jest to bardzo ciekawe/

Wpadł mi w ręce projekt budżetu na 2012 r. 

Porównałem sobie kilka danych z budżetem na 2011 i okazuje się, że wydatki na oświatę wcale się nie
zmniejszają, tylko zwiększają i to o dość dużą kwotę mimo likwidacji 6 szkół. 

Wydatki na SP rosną o 770 tys., na przedszkola o 178 tys, na gimnazja o 587 tys. dowożenie o 100 tys.,

    

      Gdzie tu oszczędność z reorganizacji oświaty????
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Zapraszam do dyskusji, może macie inne dane.

============================================================================
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Znowu ciekawe posty na vcity. Pisze &quot;analityk&quot;:

Potrzebujemy kalkulator, naszwojnicz.pl/images/storie...osztow.pdf  oraz naszwojnicz.pl/images/storie..
.swiaty.pdf

Liczymy:

Analiza kosztów funkcjonowania gimnazjów BEZ REORGANIZACJI W ROKU 2012:

Dodajemy wydatki ogółem na wszystkie gimnazja: 399.899,00(WW) + 568.382,00(G) + 416.181,00(O) +
475.424,00(BR) + 2.853.504,00(W) = 4.713.390,00

Koszty utrzymania Gimnazjów na terenie Gminy Wojnicz (str.6)

Koszty utrzymania Gimnazjów z reorganizacją i stworzeniem jednego zbiorczego: 5.117.575,00

Jeżeli zlikwidowane będą gimnazja trzeba będzie dopłacić 5.117.575,00-4.713.390=404.185,00

Uwaga 1:

W dokumencie analiza kosztów... nie ma SP z Łoponia i Milówki a pisze, że to analiza bez reorganizacji.
Czyżby była jakaś tajna uchwała na tajnej sesji????

Liczymy dalej....

Sumujemy wydatki ogółem na wszystkie SP i PG w analizie... na rok 2013 (nie ma Milówki i Łoponia)

867.898,60(SP-WW)+778.699,57(SP-G)+990.298,65(SP-O)+883.141,57(SP-BR)+3.465.448,39(SP-W)+
411.895,97(PG-WW)+585.433,46(PG-G)+428.666,43(PG-O)+489.686,72(PG-BR)+2.819.109,12(PG-W)
=11.720.278,48

z dokumentu Koszty oświaty... str 1. Wydatki na rok 2013 przy reorganizacji szkół = 12.430.828,00
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Różnica: 12.430.828,00-11.720.278.,48=710.549,52 NA PLUSIE (trzeba odjąć wydatki z utrzymaniem
SP Łopoń I Milówka)

Z pliku koszty oświaty za rok 2012 wydatki na Łopoń to ok 800.000,00 a na Milówkę to kwota ok
766.000.,00

czyli:

710.549.52 - 800.000,00 - 766.000,00 = 855.450,48 Jest to kwota o jaką w 2013 roku gmina dopłaci
więcej w stosunku do planu reorganizacji oświaty z likwidacją 6 szkół!!! Jest to mniej niż planowana
nadwyżka budżetowa za 2012 rok 

Ciekawa teoria. Wygląda na logiczną. Czy ktoś znajdzie tu błąd??? Jeżeli te wyliczenia są poprawne to
ktoś robi nam koło $%^$^ jeśli chodzi o szkoły.

============================================================================
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Ciąg dalszy wywodów &quot;analityka&quot; z vcity.

Ciekawa rzecz....

1. W projekcie budżetu na 2012 wydatki na oświatę łącznie wynoszą ok 16,5 mln zł i są większe od
budżetu 2011 o 1,7 mln zł.

2. Wydatki na SP w 2012 to 7,7 mln (więcej o 770 tys. )

3. WYDATKI NA GIMNAZJA w 2012 to 4.546.030,00 (więcej o 587.579,00)

Wg analizy GZEASu w 2012 roku bez reorganizacji koszty Gimnazjów to kwota większa o 167.360,00!!!
Więc nijak się to ma do budżetu, w którym najprawdopodobniej uwzględniono już likwidację gimnazjów 

Swoją drogą - szkoda, że anonimowe te posty. Ale przyznacie, że liczby nie kłamią. &quot;Suche
liczby&quot; jak określił Radny Filipek  

============================================================================
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ciąg dalszy wywodów &quot;analityka&quot; na vcity:

analityk

Co parę dni Gmina Wojnicz podaje inne dane liczbowe dotyczące wydatków szkól.Dlatego też
domagamy się NAJWYŻSZEJ IZBY KONTROLI. Przed kontrolą NIK kategorycznie nie należy
podejmować żadnych decyzji. Dane w przedstawionej analizie są ogólne dlatego też domyślamy się , ze
są nieprawdziwe. Kto się boi podać dokładną analizę wydatków szkóół. Z każdej szkoły osobno winna
być zrobiona analiza dotycząca wydatków na wynagrodzenia i pochodne , na wydatki pozostałe w
rozbiciu na środki czystości , energię itp. Wtedy możemy analizować. Zobaczymy jak oszczędnie
gospodarują dyrektorzy szkół. Obecna analiza to lipa. Chyba służby finansowe gminy nie należy uczyć
jak to robić.
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wpis na forum vcity &quot;rozgoryczona&quot; z apelem do radnych

Apel do Radnych Gminy Wojnicz 

 Na spotkaniach przed wyborczych obecny Pan Burmistrz, na zarzuty &quot;dlaczego przez wiele lat,
będąc radnym nie zapobiegł niewłaściwym jego zdaniem decyzją Pana Burmistrza&quot;, odpowiadał,
że Radny nic nie może. 

 Radni obudźcie się! Nie dajcie się zwieść liczbom, słupkom, wykresom... 

 Jeżeli nie zgadzacie się z propozycjami Pana Burmistrza, miejcie odwagę to powiedzieć. Pokażcie, że
Radny może wiele i to właśnie Wy macie (a właściwie powinniście mieć!!!! ) decydujący głos w
podejmowanych ustawach. 

 Czas obalić mit, że &quot;RADNY JEST BEZRADNY&quot; ! 
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 Pamiętajcie, że macie reprezentować i popierać społeczeństwo, które Was wybrało. 

 Szanowny Radny, jesteś nie tylko urzędnikiem, ale przede wszystkim ojcem/matką,

 Szanowny Radny, jesteś nie tylko urzędnikiem, ale przede wszystkim ojcem/matką, dziadkiem/babcią...
więc bez względu gdzie mieszkasz: w Wojniczu, Łukanowicach, Ispie czy sołectwie w którym
likwidowane jest gimnazjum, dobro dziecka powinno być dla Ciebie najważniejsze!

============================================================================
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